
مراس�م وداع ب�ا پل�ه، اس�طوره فوتب�ال برزي�ل 
و جهان از صب�ح دوش�نبه در برزيل آغاز ش�ده و 
چهره ه�اي مطرحي ب�راي ديدن تاب�وت پله راهي 
برزيل ش�ده اند. از اينفانتينو، رئيس فيفا گرفته تا 
آلخان�درو دومينگز، رئيس كنفدراس�يون فوتبال 
امريكاي جنوبي در اين مراسم حضور پيدا كرده اند 
اما نكته جالب غيبت س�تاره هاي فوتبال برزيل در 
اين مراسم اس�ت. نيمار اصلي ترين چهره اي است 
كه در مراسم حضور پيدا نكرد و پدرش را به عنوان 
نماينده خود فرستاد. كافو، كاكا، رونالدو و روماريو 
هم تا به حال در بين جمعيت ديده نشده اند. رونالدو 
و روماري�و دس�ته هاي گل بزرگي ارس�ال كرده اند 
تا به ش�يوه خودش�ان اداي احترام كرده باش�ند. 
باش�گاه هاي كورينتيانس، پالميراس و سائو پائولو 
هم كه در فاصله يك س�اعت تا س�انتوس هستند، 
اعلام كرده اند بازيكنان ش�ان به صورت رسمي در 

اين مراسم شركت نخواهند كرد. 

8849843213سرويس ورزشي

حميد سجادي باز هم نتوانست نمايندگان ملت 
را قانع كند. عملكرد وزي�ر ورزش آنقدر ضعيف 
و پرحاشيه بوده اس�ت كه مجلس دومين كارت 
زرد را ني�ز ب�ه او نش�ان داد. 136رأي مخال�ف، 
كارت زرد دوم را ب�راي آق�اي وزي�ر ب�ه همراه 
داش�ت و در صورتي ك�ه طرح اس�تيضاح او در 
هيئت رئيسه اعلام وصول ش�ود، سجادي بايد 
از س�اختمان خيابان س�ئول خداحافظي كند. 
جلسه علني روز گذش��ته مجلس شوراي اسلامي 
تحت تأثير سؤال نمايندگان از وزير ورزش و جوانان 
بود. نماينده اهواز و 57نماينده ديگر اين سؤال را از 
سجادي پرسيدند: »علت س��وءمديريت در برنامه 
ورزش حرفه اي و به طور خاص فوتبال، هزينه هاي 
نامتعارف و عدم برخورد با سوءاستفاده كنندگان از 
بيت المال در قراردادهاي مربيان خارجي تيم ملي و 
باشگاه هاي پرطرفدار استقلال و پرسپوليس، بستن 
قراردادهاي نجومي با برخي بازيكنان و مربي هاي 
خارجي، عدم پيگيري بموقع حقوقي و محكوميت 
مكرر، پرداخت جريمه ها از بيت المال، ديپلماسي 
ضعيف ورزشي و حذف دو تيم پرطرفدار فوتبال و 

برخي تيم هاي ورزشي چيست؟«
      

حميد س��جادي نزديك يك س��ال و نيم است با 
رأي نمايندگان س��كانداري وزارت ورزش را بر 
عهده دارد. از همان ابتدا بس��ياري انتخاب او را 
يك اش��تباه مي دانستند و گذش��ت زمان ثابت 
كرد اين ادعا پربيراه نبوده اس��ت. عملكرد وزير 
در بخش هاي مختلف هيچ س��نخيتي با شعارها 
و وعده هايش قبل از گرفت��ن رأي اعتماد ندارد. 
علاوه  بر تصميمات عجيب مديريتي و اس��تفاده 
از معاونان و مش��اوران ضعيف، امتحان  پس داده 
و اش��تباه، در اين مدت س��ايه حواشي روي سر 

ورزش ايران سنگيني كرده است. 

س��جادي در جلس��ه روز گذش��ته باز ه��م تأكيد 
اصلي اش روي جام جهاني و حواشي پيرامون آن بود 
تا جايي  كه خواستار برگزاري يك جلسه غيرعلني 
براي بيان نكات محرمانه در خصوص اين رقابت ها 
ش��د. وزير ورزش خطاب به نمايندگان ملت گفت: 
»جام جهاني در اوج دوران فتنه و آش��وب دشمنان 
قسم خورده انقلاب برگزار شد. نقطه عطف و تلاقي 
تقلاي نظام اس��تكبار در جام جهاني متمركز شد، 
آنها پياده نظام خود را از منافقان، س��لطنت طلبان 
و تجزيه طلبان به كش��ور قط��ر فراخواندند و براي 
شكست نظام اسلامي در مستطيل سبز و سكوهاي 
هواداري و حت��ي خ��ارج از ورزش��گاه ها طراحي 
پيچيده اي را برنامه ريزي كرده بودند. گوش��ه اي از 
خواب هاي خيالي و نقشه هاي شوم دشمنان را در 
جام جهاني بيان مي كنم. اين نقشه ها با تلاش ارزنده 
و جهاد ارزشمند و گمنام و بي نشان فرزندان غيور 
اين سرزمين ناكام مانده اس��ت. روباه پير طراحي 
پيچيده اي براي پناهنده شدن بازيكنان و همچنين 
نقش��ه خروج بازيكنان از زمين ب��ازي حين انجام 
مسابقه داش��ت. علاوه  بر اين تلاش همه جانبه اي 
براي فروپاش��ي تي��م مل��ي از درون و توطئه هاي 
هدفمند براي جنجال آفريني در س��كوها با هدف 

متوقف كردن بازي صورت گرفت.«
وي همچنين ادعاي اس��تفاده از بودجه بيت المال 
ب��راي فوتب��ال را رد و مدع��ي رف��ع محرومي��ت 
سرخابي ها ش��د: »طبق برنامه هاي پنجم و ششم 
توسعه تخصيص هرگونه وجه به هر نحو به ورزش 
حرفه اي از بودجه عمومي كش��ور ممنوع اس��ت. 
بر اين اس��اس تضييع حقوق بيت الم��ال رخ نداده 
و هيچ گونه كمكي از بودجه عموم��ي و دولتي در 
ورزش حرفه اي كش��ور همچ��ون فوتبال پرداخت 
نشده است. بر اين اساس اداره باشگاه هاي حرفه اي 
از جمله استقلال و پرس��پوليس بر مبناي درآمد و 

هزينه بوده و در ۱۱س��ال اخي��ر از محل هاي خود 
شامل بليت فروشي، تبليغات روي پيراهن، تبليغات 
محيطي با عامليت س��ازمان لي��گ، حاميان مالي، 
شركت در مسابقات باشگاه هاي آس��يايي و نقل و 
انتقالات بازيكنان، هزينه ه��ا را پرداخت كرده اند. 
حضور مربي��ان و بازيكن��ان خارج��ي در تيم هاي 
كشورهاي مختلف اجتناب ناپذير بوده و در همين 
راستا فوتباليست هاي ايراني نيز در ساير نقاط جهان 
مشغول فعاليت هستند. باشگاه هاي پرسپوليس و 
اس��تقلال اكنون رفع تعليق شده اند و مي توانند در 

جام باشگاه هاي آسيا شركت كنند.«
س��جادي يك بار ديگر اداره ش��دن فدراسيون ها با 
سرپرست را نشان سوءمديريت ندانست: »بخشي 
از فدراس��يون ها كه با سرپرس��ت اداره مي ش��وند 
تأسيس هستند. اگر يك فدراسيون با سرپرست  تازه 

اداره مي شود، نشانه سوءمديريت نيست.«
      

مجتبي يوس��في يكي از نمايندگان��ي بود كه طرح 
سؤال از وزير ورزش را مطرح كرده بود. نماينده مردم 
اهواز در مجلس انتقادهايش از اظهارنظر سجادي و 
مهدي تاج در خصوص عملك��رد تيم ملي در قطر و 
پرونده ويلموتس را اينگونه مطرح كرد: »بر اساس 
قانون، ش��رح وظايف و اختيارات وزارت ورزش كه 
در سال۹۹ تصويب و ابلاغ ش��د، مسئوليت نظارت 
بر همه فدراس��يون ها بر عهده وزير ورزش اس��ت. 
با س��وء مديريت در فدراس��يون فوتبال يك مربي 
خارجي در كنار ه��زاران مربي توانمند داخلي روي 
كار مي آيد كه قريب ۱۸5ميليارد تومان براي ۳۲روز 
به اين فرد داده مي شود،  يعني معادل 5/۸ميليارد 
تومان روزانه به اين مربي پرداخت ش��ده است. اين 
عملكرد رئي��س فعلي فدراس��يون فوتبال اس��ت. 
رئيس فدراس��يون فوتبال بايد پاسخگو باشد اما به 
جاي اينكه ب��راي ضعيف ترين نتيج��ه تيم ملي در 

جام جهاني عذرخواهي كند با تفاخر با مردم برخورد 
مي كند. تيم ملي ما شش گل از انگليس خورد. براي 
۳۲بازيكن خارجي رده دهم در باشگاه ها چه مبالغي 
پرداخت مي ش��ود كه نتيجه آن بده��ي 7ميليارد 
يورويي استقلال و ۱۱ميليارد يورويي پرسپوليس 
شده اس��ت. ش��ما از صندوق كارآفريني اميد پول 
برداشتيد و آن را به اس��تقلال و پرسپوليس برديد. 
چطور با يك بازيكن رده چندم هلندي در باشگاه ها 
قرارداد ميلياردي بسته مي شود و بعد همان بازيكن 
مي رود و مي گويد ايراني ها ۱۰۰سال عقب هستند؟ 
اكنون ۱۳فدراسيون با سرپرست اداره مي شود. در 
برنامه هاي ارائه شده از س��وي شما كه هشت محور 
داشت دو محور آن به توجه به فدراسيون ها و ورزش 
حرفه اي و ديپلماسي ورزشي برمي گردد. سؤال من 
اين است ديگر كدام فرد از باشگاه و فدراسيون هاي ما 
شكايت كرده اما نتوانسته عليه ما رأي بگيرد؟ باورها 
و برنامه هاي شما با دولت سنخيتي ندارد. متأسفانه 

تيمي كه به كار گرفته ايد، توانمند نيست.«
      

معاون فرهنگ��ي و توس��عه ورزش همگاني و عضو 
هيئت علمي مركز پژوهش ه��اي مجلس هنوز به 
آينده كاري س��جادي اميدوار اس��ت. س��ينا كلهر 
درگفت وگو با ايرنا اعلام ك��رد كارت زرد به معني 
اس��تيضاح نيس��ت: »از منظر حقوق��ي كارت زرد 
معنايي جز عدم رضايت ندارد و ب��ه نتيجه خاصي 
منتج نمي ش��ود، يعني اين طور نيس��ت كه تعداد 
كارت هاي زرد دو يا پنج باش��د و متعاقباً اتفاقي به 
صورت خاص خواهد افتاد. اي��ن تنها مختص وزير 
ورزش نيس��ت. وزراي دولت هاي ديگر هم بوده اند 
كه حتي س��ه كارت زرد دريافت كردن��د اما طرح 
استيضاح مطرح نش��د، چون در آيين نامه مشخصاً 
تعريف نشده است اگر وزير سه كارت زرد دريافت 

كند، چه اتفاقي خواهد افتاد.«
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 شميم  رضوان

بازگشت طلوع كيان به يزد

هفته پانزدهم رقابت هاي ليگ برتر واليب��ال مردان عصر امروز 
به طور همزمان س��اعت۱5 با برگزاري شش ديدار در شهرهاي 

مختلف پيگيري مي شود. 
لبنيات هراز آم��ل، قهرمان نيم فصل اول و صدرنش��ين ليگ 
كه دور برگش��ت را بدون باخت پي درپي آغاز كرد، اين هفته 
به دنبال جبران مافات است. ش��اگردان عطايي كه نيم فصل 
عنوان تيم شكست ناپذير ليگ را به خود اختصاص داده بودند 
و نتيجه هر دو بازي خود را در هفته هاي سيزدهم و چهاردهم 
به حريف واگذار كردند، براي اعاده حيثيت به دنبال كس��ب 
برتري در مصاف با ش��هرداي گنبد آمل هس��تند؛ تيمي كه با 
كسب ۱7امتياز از ۱4بازي گذشته در جايگاه يازدهم جدول 
قرار دارد و بي ش��ك نمي تواند حريف دس��ت و پاگيري براي 
صدرنشين بلامنازع ليگ باشد، با وجود اين اما مصاف دو تيم 

آملي ديداري جذاب و ديدني است. 
 در ادامه عليرضا طلوع كيان، سرمربي ايفاسرام اردكان كه هفته 
گذش��ته موفق به كس��ب برتري ۳ بر صفر مقابل لبنيات هراز 
آمل شد، اين هفته مقابل تيم سابق خود شهداب يزد به ميدان 

مي رود؛ تيمي كه با آن موفق به كس��ب عنوان قهرماني ليگ و 
سومي باشگاه هاي آسيا شد اما در ادامه راهش از اين تيم جدا شد 
و حالا با در دست داشتن سكان هدايت ايفاسرام، بار ديگر مقابل 
تيم سابق خود قرار مي گيرد. ياران طلوع كيان در دور رفت موفق 
به شكست حريف يزدي خود شدند اما با توجه به اينكه شاگردان 
محمدرضا تند روان در ش��هداب يزد نيم فص��ل دوم را با نتايج 
بهتري آغاز كردند، ديگر نمي توان ايفاسرام را از پيش برنده اين 
مصاف ديدني دانست و چه بسا شهداب از سرمربي سابق خود 
انتقام بگيرد. در ديگر بازي هاي امروز نيان الكترونيك خراسان از 
هورسان رامسر پذيرايي مي كند. پيكان، پرافتخارترين تيم ليگ 
در كرمان به مصاف مس، قعرنشين ليگ مي رود، سايپا، ديگر تيم 
قعرنشين ليگ ميزبان فولاد سيرجان ايرانيان است،  شهرداري 
اروميه هم كه اين فصل نتايج قابل توجهي را ارئه نكرده است، به 
مصاف گيتي پسند اصفهان مي رود؛ تنها نماينده اصفهاني ليگ 

كه در نيمه پايين جدول قرار دارد.

 خيز صدرنشين

براي جبران

دنيا حيدري
      واليبال
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درگيري زيرپوستي دبير و پولادگر

 بودجه كشتي
 باز هم داستان ساز شد

پرواضح بود كه دير يا زود صداي فدراسيون كشتي درخواهد آمد. عدم اعزام 
فرنگي كاران به تورنمنت هاي فرانس��ه بهانه خوبي بود براي پيش كشيدن 
مش��كلات مالي كش��تي، خصوصاً كه رنگرز بارها و باره��ا تأكيد كرده بود 
عدم تأمين منابع مالي مانع از اعزام شاگردانش به اين تورنمنت شده است. 
پولادگر اما پيش از آنكه فدراسيون كشتي در اين راستا مرثيه سرايي كند، 
آب پاكي را روي دست دبير ريخت. معاون توسعه ورزش قهرماني و حرفه اي 
وزارت ورزش و جوانان پس از پايان مجمع انتخاباتي فدراسيون اسكواش 
در جمع خبرنگاران تأكيد كرد: »7۰ميليارد تومان بودجه براي فدراسيون 
كشتي تعيين شده بود، اما اين فدراسيون تاكنون ۹۱ميليارد تومان دريافت 
كرده است.« بر اساس گفته هاي پولادگر، دريافتي فدراسيون كشتي نه فقط 
فراتر از ساير فدراسيون هاي ورزشي است كه برخلاف فدراسيون هاي ديگر 
كه هنوز حتي نيمي از بودجه خود را هم دريافت نكرده اند، كشتي ۲۱ميليارد 
تومان هم بيشتر از كل بودجه خود دريافت كرده است، در حالي كه چند ماه 
قبل دبير مدعي شده بود وزارت ورزش بودجه كشتي را صفر كرده است و در 

همين راستا چالشي جدي با پولادگر داشت.
در واقع به نظر مي رسد معاون وزير با توجه به شناخت قبلي ای كه از رئيس 
فدراسيون كشتي داشت، قبل از آنكه دبير كاسه گدايي دست بگيرد براي حل 
مشكلاتي كه مانع از اعزام فرنگي كاران به تورنمنت فرانسه شده بود، از واقعيتي 
پرده برداشت كه دير يا زود مي تواند صداي اعتراض فدراسيون هاي ديگر را 
درآورد، اما قبل از هرگونه اعتراضي از سوي ساير رشته ها، باز هم اين فدراسيون 

كشتي است كه به اظهارات پولادگر واكنش نشان داده است!
محمدابراهيم امامي، سخنگوي فدراسيون كشتي نيز با دستاويز قراردادن لغو 
تورنمنت فرانسه مدعي است در صورت عدم يافتن حامي مالي، احتمال لغو 
مسابقات باشگاه هاي جهان هم هست. از سوي ديگر،  فدراسيون كشتي مدعي 
است تفاهم نامه اي را كه پولادگر از آن صحبت كرده است امضا كرده، اما اين 
تفاهم نامه بين دبير و برنا فيروزي، معاونت مالي وزارت ورزش به امضا رسيده 
است. از ابتداي سال۱4۰۱ تاكنون، كش��تي از محل بودجه اش ۹6ميليارد 
تومان دريافت كرده كه 7۰ميليارد آن از رديف بودجه مجزايي بوده كه مجلس 
از تبصره۱4 به كشتي اختصاص داده و از محل بودجه فدراسيون كشتي در 
وزارت ورزش نيز تا امروز ۲6ميليارد تومان به اين فدراسيون پرداخت شده 
اس��ت؛ ۲6ميليارد توماني كه به گفته دبير از محل همان 4۱ميليارد توماني 
بود كه رئيس فدراسيون كشتي مدعي است معاون ورزش قهرماني به خاطر 
اختصاص بودجه مجلس، جلوي آن را گرفت��ه و در همين زمينه نيز مجمع 

فوق العاده تشكيل داد و با پولادگر دست به يقه شد !
اگر چه معاون وزير از پرداخت چيزي ح��دود ۹6ميليارد تومان بودجه به 
فدراسيون كشتي خبر مي دهد اما دبير كه خواهان دريافت بودجه بيشتري 
است، مدعي شده است تاكنون ۲5۰ميليارد تومان در كشتي هزينه كرده و 
اين يعني يك سوم بودجه دريافتي كشتي از وزارت ورزش! البته دبير مدعي 
است اين پول را از محل درآمد هاي خودش تأمين كرده و به همين دليل 
هم تا به امروز هيچ س��فر و تورنمنتي در كشتي به دليل عدم تأمين اعتبار 
لغو نشده است، البته جز تورنمنت فرانس��ه كه حالا دستاويزي شده براي 
درخواست بودجه بيشتر براي كشتي! درخواس��تي كه قبل از ارائه شدن، 
پولادگر به طور غيرمستقيم با آن مخالفت كرد تا درگيري هاي او وارد فاز 

تازه اي شود؛ درگيري هايی كه به سود كشتي نيست.

شروع نااميدكننده ليورپول در سال جديد

برنتفورد بعد از 80 سال برد!
ليورپول كه ديگر هيچ شباهتي به يك تيم قهرمان ندارد، فصل جديد را هم 
با شكست آغاز كرد. پنجمين باخت ياران كلوپ اين بار در هفته پانزدهم 
و مقابل برنتفورد رقم خورد تا فرانك، س��رمربي زنبورها سرمس��ت از اين 
پيروزي بگويد مي تواني��م هر تيمي را در دنيا ببريم. ش��روع نااميدكننده 
ليورپول در س��ال جديد با اتفاقات ناگواري نيز همراه ب��ود، به طوري كه 
ويرژيل فن دايك، مدافع هلندي و كاپيت��ان ليورپول به دليل مصدوميت 
از ناحيه همسترينگ ناچار به ترك زمين ش��د، اما دليل باخت قرمزها نه 
تعويض كاپيتان اين تيم به دليل مصدوميت كه بازي ضعيفي بود كه ياران 
كلوپ در نيمه نخست به نمايش گذاشتند. در واقع ضربه نخست را گل به 
خودي كوناته به بزرگ ترين باشگاه انگليس وارد كرد؛ تيمي كه دست آخر 
با قبول باخت ۳ بر يك زمين بازي را ترك كرد. اگر چه سرمربي قرمزها از 
داوري به شدت ناراضي بود اما واقعيت اين است كه تيم كلوپ ديگر شكل 
و ش��مايل يك تيم قهرمان را ندارد، اما بدتر اينكه ليورپول از سال۱۹۳۸ 
به برنتفورد نباخته بود و اين اولين پيروزي تيم سامان قدوس مقابل غول 

آنفيلد، بعد از حدود ۸۰سال محسوب مي شود. 
كلوپ كه بعد از به صدا درآمدن س��وت پايان بازي به شدت به داوري 
اعتراض داشت،  باخت تيمش را نتيجه مماشات داور با حريف خواند: 
»موفقيت آنها در ضربات ايس��تگاهي يك دليل دارد. آنها كارهايي را 
داخل محوطه جريمه انجام مي دهند كه اگر ش��ما آن را انجام دهيد، 
خطا اعلام مي شود. گل س��وم حريف نبايد پذيرفته مي شد، به همين 
سادگي! اگر تا به حال فوتبال بازي كرده باشيد، متوجه خواهيد شد كه 
در اين صحنه تعادل كوناته به هم خورد و خطا رخ داد ولي اس��توارت 
آتول مي خواس��ت جور ديگري صحنه را ببيند. ما جلس��ه اي )ابتداي 
فصل( داشتيم و آنها شرح دادند كه چه رفتاري هايی در محوطه جريمه 
خطاست اما متأسفانه مطمئن نيس��تم كه اين قوانين به درستي اجرا 
ش��ود. من انتظار ندارم آنها چيزي را به نفع ما س��وت بزنند، فقط فكر 
مي كنم خطا، خطاست و نگه داشتن و هل دادن هم همان است. الان 
شايد مردم بگويند كه من بهانه تراشي مي كنم ولي انتظار دارم عملكرد 
داوري بهتري را شاهد باشيم. صحبت با داور دقيقاً مثل صحبت كردن با 

مايكروويو است، چون واقعاً هيچ پاسخي دريافت نمي كنيد!«

 وزير دو كارته 
در سراشيبي  استيضاح

وداع با پله در غيبت ستاره ها
قاب

فريدون حسن

ادعاهاي باورنكردني وزير 
اينكه دست فوتبال در جيب مردم اس��ت و بيت المال خوري عادت 
ترك نش��دني فوتبالي هاس��ت را همه مي دانند. هم��ه مي دانند دو 
تيم قرمز و آبي وجود دارند كه سال هاس��ت به اسم حرفه اي بودن، 
مستقل بودن و عدم دخالت دولت ها در امورشان ميلياردهاميليارد 
از بيت المال پول برداشته و حيف وميل كرده اند. اين لفت و ليس  ها 

همچنان ادامه دارد. 
همه مي دانيم كه مبال��غ هنگفتي كه بابت بدهي هاي تمام نش��دني 
اين دو باشگاه پرداخت شده و مي شود، چگونه تأمين مي شود. نمونه 
بارزش را در جري��ان پرونده كالدرون ديدي��م، ديديم كه چگونه پول 
مردم را صرف س��وءمديريت آقايان كردند و يك ليوان آب هم رويش 
خوردند. مي دانيم كه همين حالا نقشه ها كشيده شده براي پرداخت 
طلب استراماچوني و مطالبات خارجي ديگر، همه مي دانيم كه تمام 
اين مبالغ از جيب بيت المال پرداخت خواهد ش��د، مثل گذش��ته اما 
نمي دانيم كه چرا آقايان مسئول ورزش اينقدر راحت همه اين حقايق 
مثل روز روشن را منكر مي شوند و بازهم ادعا مي كنند كه استقلال و 
پرسپوليس ريالي از دولت پول نمي گيرند. قبلًا ادعاها باورپذير تر بود، 
اما ديروز وزير ورزش در مجلس و مقابل نمايندگان چنان ادعايي كرد 
كه هر كس با شنيدن آن برق سه فاز از كله اش مي پريد. حميد سجادي 
ديروز مدعي شد ۱۱سال است اين دو تيم هميشه بدهكار و زيان ده از 

دولت پول نگرفته اند. 
توجه كرديد؟ ۱۱س��ال! جناب وزير مدعي اس��ت: »اين دو تيم در 
۱۱سال اخير از محل هاي خود ش��امل بليت فروشي، تبليغات روي 
پيراهن، تبليغات محيطي با عامليت س��ازمان ليگ، حاميان مالي، 
شركت در مسابقات باشگاه هاي آسيايي و نقل و انتقالات بازيكنان، 
هزينه ها را پرداخت كرده اند. از سال گذش��ته هر دو باشگاه توسط 
سازمان خصوصي سازي وارد بازار فرابورس شدند و بخشي از سهام 
آنها عرضه ش��ده و از محل درآمدهاي مربوط بدهي هاي پيشين از 
جمله بدهي هاي مالياتي تعيين تكليف ش��ده اس��ت. عقد قرارداد 
با بازيكنان و مربيان س��ابق تيم ها بر اس��اس عرضه و تقاضا تعيين 
مي شود و شاخص دقيق و مشخصي براي تعيين كيفيت بازيكنان به 
طور خاص وجود ندارد و بر اساس عرضه و تقاضا بازيكنان با باشگاه ها 

وارد قرارداد مي شوند.«
اين حرف ه��اي وزير ورزش در خصوص دو باش��گاهي اس��ت كه آمار 
بدهي ها و پرونده هاي ش��كايات داخلي و خارجي ش��ان از تخيل هم 
خارج است و حداقل در همين يكي  دو سال اخير هر بار كه كارشان گره 
خورده همين وزارت ورزش دست به كار شده و براي شان خاصه خرجي 
كرده است. حالا به نظر شما بايد كدام يك از اين ادعا ها را در خصوص 
پرسپوليس و استقلال باور كرد؟ آيا اصولاً چنين چيزهايي كه سجادي 

در مورد اين دو باشگاه بيان كرده است وجود خارجي هم دارد؟
سرخابي هاي پايتخت حتي پولي هم كه از حضور در بورس گيرشان آمد 
و قرار بود صرف كارهاي زيربنايي و استعداديابي كنند را به راحتي آب 
خوردن به باد دادند و امروز بدهكار تر از هر زمان ديگر فقط كاسه گدايي 
دست گرفته اند، آن وقت وزير ورزش براي فرار از خطر استيضاح اينگونه 
شرايط آنها را گل و بلبل توصيف مي كند و از مواردي حرف مي زند كه 
تنها و تنها در بالاترين سطح فوتبال حرفه اي مي توان نمونه هاي آن را 
ديد؛ يكسري حرف هاي باورنكردني كه بعيد به نظر مي رسد نمايندگان 
مجلس هم آنها را باور كرده باشند. فقط اين س��ؤال باقي است كه آيا 

كارت زرد دومي سجادي به كارت قرمز مي رسد يا نه؟

فرش��اد نصرتي، دبير فدراس��يون بدمينتون اس��فند را زمان 
برگزاري مجمع انتخاباتي فدراس��يون بدمينتون اعلام كرد، 
البته هنوز مشخص نيست انتخابات اين فدراسيون دقيقاً در 
چه روزي برگزار خواهد ش��د. گويا هنوز هيئت رئيسه تاريخ 
دقيق براي برگزاري انتخابات مشخص نكرده و تنها برگزاري 
انتخابات بعد از مس��ابقات دهه فجر به تصويب اعضاي هيئت 
رئيسه رسيده اس��ت. همچنين وزارت ورزش هم تاريخ دقيق 
برگزاري انتخابات را معين نكرده است. ثبت نام از كانديداهای 
اين فدراس��يون در ارديبهش��ت۱4۰۱ و قبل از اتمام رياست 
محمدرضا پوريا انجام ش��ده و چهار كانديدا براي اين پس��ت 

تأييد صلاحيت شده اند. 
پايان دوره سوم رياست محمدرضا پوريا در فدراسيون بدمينتون 
س��وم مرداد۱4۰۱ بود. او در مجمع فوق العاده فدراسيون كه 
اوايل شهريور برگزار شد با آراي اعضا به عنوان رئيس باقي ماند 
تا نسبت اعضاي فدراسيون هاي المپيكي و غيرالمپيكي حاضر 

در مجمع انتخاباتي كميته ملي المپيك حفظ شود.

اسفند ماه، زمان انتخابات بدمينتون

رضا خيرخواه شرايط ملي پوش��ان ژيمناستيك براي كسب سهميه 
المپيك را س��خت عنوان كرد. دومي��ن مرحل��ه از اردوي تيم ملي       چهره

ژيمناستيك آغاز شده است و ژيمناست هاي كشورمان خود را براي حضور در جام هاي جهاني آلمان، 
قطر، آذربايجان و مص��ر آماده مي كنند. س��رمربي تيم ملي در گفت وگو با ايس��نا تأكيد كرد تكرار 

درخشش گذشته آسان نخواهد بود: »مسابقات كسب سهميه 
المپيك در ژيمناس��تيك متفاوت است. بايد هر ژيمناست در 
چهار جام جهاني شركت كند. در پايان امتياز سه مسابقه جمع 
و س��هميه ورود به مس��ابقات جهاني كس��ب مي ش��ود. اگر 
ژيمناس��تي در يك جام جهاني ش��ركت نكن��د، نمي تواند در 
مس��ابقات جهاني شركت كند. در مس��ابقات جهاني سهميه 

المپيك توزيع مي شود. ژيمناست ها يك سالي است كه 
از ميادين بين المللي و اردوهاي تيم ملي دور بوده اند. 
حالا كار سختي خواهيم داشت، البته هنوز تفكرات 
اين است كه بايد نتايج مثل قبل باشد اما حالا كار 
من بسيار سخت خواهد بود. اكنون جوان ترها به 
اردو آمده اند و ش��رايط خيلي متفاوت است. بايد 
كمي توقعات كمتر ش��ود. در دوره گذشته تا يك 

قدمي كسب سهميه رفتيم و اگر كرونا سبب تعطيلي 
مسابقات نمي ش��د، س��عيدرضا كيخا قطعاً المپيكي 

مي شد. حالا او به زندگي اش چسبيده و ديگر جوان ترها 
جايگزين شده اند. در اين ش��رايط كار براي من سخت تر 

شده است، چون خيلي از آنها تجربه بين المللي ندارند.«

نبرد سخت عقاب ها با ستاره هاي نفت

توقعات از ژيمناستيك كمتر شود

تيم ش��هرداري گرگان امروز س��ومين ديدار خود را در چارچوب ليگ        خبر
بسكتبال غرب آس��يا مقابل نفت عراق برگزار مي كند. عقاب ها در تالار 
آزادي از رقيب عراقي خود پذيرايي مي كنند و اميدوارند دومين برد خود را در اين رقابت ها به دست بياورند. 
شاگردان مهران حاتمي در نخس��تين بازي مغلوب تيم الرياضي لبنان شدند و پس از آن در تهران از سد 
الكرامه سوريه گذشتند. جدال امروز شهرداري بسيار سخت است چراكه تيم نفت دو بازيكن خارجي در 
اختيار دارد و با درخشش همان ستاره ها الرياضي لبنان را مغلوب كردند. عراقي ها امروز نيز قطعاً حساب 
ويژه اي روي ادگار سوسا و آنتون ويگنز باز كرده اند. كادرفني شهرداري نيز بايد براي مهار اين دو بازيكن 
برنامه  ويژه داشته باشد. در غيراين صورت بازي سختي در آزادي انتظارشان را مي كشد. ذوب آهن ديگر 

نماينده بسكتبال ايران در غرب آسياست و هفته آينده با نماينده اردن بازي خواهد كرد. 

 شيوا   نوروزي
      گزارش  یک


